
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 192 af 19. januar 2018 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Per Hvas 
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Spørgsmål 

Vil ministeren på baggrund af svar på SAU alm del – spørgsmål 148 undersøge om en re-

gel, der pålægger bankerne at registrere overførsler fra platformsselskaber til deres bru-

gere og indberetter disse til SKAT, vil kræve en lovændring? 

 

Svar 

Et pålæg om, at bankerne skal registrere overførsler fra platformsselskaber til deres bru-

gere og indberette herom til SKAT, vil være udtryk for en ny indberetningspligt. Det vil 

kræve en lovændring, da der ikke i eksisterende lovgivning er hjemmel til, at en sådan re-

gel kan fastsættes ved bekendtgørelse.  

 

Jeg mener dog fortsat – som anført i mit svar på SAU alm. del spm. 148 – at bankerne 

ikke bør pålægges at rapportere om borgeres indtægter ved platformsøkonomi.  

 


